
Zpět na eseje 

 

O víně 

 

Průvodním jevem většiny křtů desek, knížek i večírků po premiérách, je „uvítací drink“, 

kterým bývá zpravidla sklenička kvalitního šampaňského (dokonce i Don Perignon) s jahodou 

i bez. To si dám vždycky rád. Je to takový předěl šedého spěchu a slavnostního poklidu. Jinak 

piji kvalitní suché červené víno. Jsem vybíravý, ale ne přehnaně. Už dlouho mám rád vína 

moravské oblasti. Výběr podřizuji dostupnosti. U nás v krámě, kde mám chalupu, dost často 

vykupuji víno z Templářských sklepů oblasti Čejkovice. Dávám přednost Rulandskému 

modrému. Dámy v obchodě to poměrně brzy zaregistrovaly, objednávají ho kvůli mně, a tak 

pramen naštěstí nevysychá. 

 

Pavel Vrba, Praha, anketa 2002 

http://pavelvrba.cz/tvorba/eseje/

